
Protokoll föräldrar möt tisdag 27/5 

Orsaken till detta föräldramöte är att vissa föräldrar har misstolkat det inlägget som vi la ut för ca 1.5 

vecka sen. Efter möte mellan P10 ledare och styrelsen i Torsångs IF så togs beslut om att ha ett 

föräldrar möte för att informera samt att skapa en dialog.  

 

Punkter som togs upp: 

1. Förtydligande av vad vi menade i inlägget 

2. Föräldrar som ringt till styrelsen och sagt at vi toppar, orättvisa vid laguttagning, anmäler 

man sig ej så spelar man ej 

3. Vikten av att använda laget.se 

4. Hur vi delar in i grupper och matchuttagningar 

5. Föräldrarnas frågor och åsikter 

 

Vad vi pratade om och diskutera: 

1. Inlägget har tolkats på 2 helt olika sätt, viss tror att det handlade om att om barnen inte 

fokuserar 100% så får dom inte vara med. 

 

Detta är absolut inte vad vi menade utan vi ville att ni skulle prata med ert/era barn om dom 

verkligen vill vara med och träna. För vi har haft en del barn som tydligt visar att dom inte vill 

vara med på övningarna och inte lyssnar på vad vi säger fast vi gång på gång säger till. 

 

Beslut: Styrelsen har beslutat att om det i framtiden fortsatt är ett problem att barn tydligt 

uppvisar att dom inte vill vara med så får vi ta av barnet från träningen och dom får titta på. 

Sedan om föräldern är på plats så pratar v om det direkt eller så ringer vi om ingen förälder 

är på plats. Om det inte blir någon förändring efter att föräldern har pratat med sitt barn så 

kommer en förälder få vara med på en träning som stöd för tränarna. 

 

2. Vissa föräldrar har även ring till olika medlemmar i styrelsen och påstått att vi håller på med 

toppning och att vi inte låter vissa barn spela lika mycket som dom andra samt att om man 

inte kommer ihåg att anmäls sig och ändå kommer så får barnet inte vara med och spela. 

 

Detta är något som vi absolut inte står för varken vi ledare eller styrelsen och det är även 

något som inte har hänt. Det kom fram under mötet när ordet var fritt bland föräldrarna att 

väldigt många inte håller med detta och att det har inte hänt. Att man inte får spela om man 

glömt att anmäla kom fram att det hade hänt någon gång under förra säsongen. Frida tog 

upp att hon under dessa första 4 matcher har ringt upp de föräldrar som inte svarat på 

matchkallelse för att se om dom bara har glömt att svara. Det kommer hon även att fortsätta 

med för att hjälpa er föräldrar.  

 

3. Vi tog upp hur viktigt det är att föräldrarna anmäler till både träningar och matcher. Det är 

för att vi tränare ska kunna lägga upp en bra planering för träningarna samt laguppställningar 

för matcher. Det var delade åsikter bland vissa föräldrar om detta men vi kom fram till att 

alla ska anmäla sig för det är viktigt både för oss tränare samt för klubbens aktivitetsstöd.  

Men om man glömmer att avanmäla eller anmäla till träning så får man absolut komma.  



4. Eftersom vi är så många barn så är dom indelade i 5 olika jämna grupper där tanken är att 

grupp 1 och 2 spelar samt 3 och 4 ena veckan och andra veckan spelar grupp 1 och 5 samt 2 

och 3. Detta kommer vi att försöka att följa så långt det är möjligt men det har inte funkat än 

pga att det inför varje match hittills i år har kommit in sjukanmälningar samt att man inta kan 

vara med. Så vi har fått kalla in andra barn från andra grupper för att fylla ut. 

 

Tanken med laguttagningarna är följande: 

• Få en bra mix mellan barn i olika ambitionsnivå för att alla ska lära sig av varandra 

• Om man är sjuk träningen innan så får man stå över nästkommande match 

• Alla ska få spela lika mycket och alla ska få spela med varande 

 

5. Det var mycket positiva reaktioner från föräldrarna på mötet där dom tycker att vi ledare gör 

ett bra jobb samt att dom ser en stor glädje i sina barn och att dom känner att sina barn hela 

tiden får utvecklas. 

Det även upp att en del föräldrar upplever att ambitionsnivån i år har höjts och att deras 

barn inte tycker det är lika roligt på träningen mer och att dom skulle vilja se mer lek. Detta 

mottogs med blandade åsikter. Många föräldrar tycker inte att det är så utan dom är 

tacksamma att vi ledare berömmer och uppmuntrar deras barn. Vi ledare sa att vi vill lära ut 

grunderna inom fotboll på olika sätt och att vi tror på att det inte är fel att lära ut till barnen 

hur man passar och skjuter på ett tekniskt sätt på olika och varierande sätt. Vi försöker att 

mixa övningar och träningar så mycket vi kan för att nå samtliga barn. Vårt mål är att 

inkludera varje barn och att anpassa efter deras nivå.  

Vi kom fram till att det finns olika ambitionsnivåer i laget bland barnen och att vi måste fånga 

alla barnen och låta dom utvecklas i deras takt med glädje.  

 

Vi ledare är glada att vi får träna era barn och vi har ett kanon härligt gäng. Vi ser fram emot denna 

säsong och hoppas på många roliga träningar och matcher där vi får följa era barns utveckling. 

 

Häsningar Ledarna P10 

 

  

 

 

 

 


